
Protokół Nr 3/2024

z obrad 3 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna iw dniu 25 czerwca 2024 r. o godz.
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul.
Piaseczyńskiej 77.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Michał Zieliński, Z-ca Burmistrza Katarzyna Tusińska,
Z-ca Burmistrza Agata Wilczek, Zastępca Skarbnika Katarzyna Żuber, Kierownik Wydziału
Planowania Przestrzeimego Ewa Klimkowska —Sul, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury
i Zdrowia Anita Zakrzewska, Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof
Kasperec, Pan Ryszard Grobelny oraz mieszkańcy.

Ad I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska przywitała zebranych i otworzyła obrady
3 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady stwierdzila kworum na podstawie listy obecności (lista stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz
z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

ł. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z li 2 sesji Rady Miejskiej.
5. Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2023.
6. Debata nad raportem:

a) Głosy radnych.
b) Głosy mieszkańców.

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia / nieudzielenia Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jeziorna wotum zaufania.

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania
z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

9. Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2023.
10. Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy

Konstancin-Jezioma za 2023 rok.
11. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2023.
12. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza

Gminy Konstancin-Jeziorna sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy
Konstancin-Jeziorna za rok 2023.
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13. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dot. wniosku Komisji Rewizyjnej
o udzielenie absolutorium.

14. Dyskusja.
15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.
16. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na

rok 2024.
1 7. Projekt uchwały w sprawie zmiany WieloLetniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na Lata 2024-2030.
18. Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gmiimych (dawnych odcinków

dróg powiatowych).
I 9. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Konstancinie-Jeziomie za 2023 rok.

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu
Prońlaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii za rok 2023 i efektów jego realizacji.

21. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu
przeprowadzania kontroli dotacji dla niepublicznych jednostek oświatowych, dla
których organem dotującym jest gmina Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opiat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego oraz warunków zwolnienia z tych opłat w prowadzonych przez gminę
Konstancin-Jeziorna publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych
w publicznych szkołach podstawowych.

23. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej gminy Konstancin-Jeziorna za
rok 2023.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy
ulicy Jagiellońskiej stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 58 z obrębu 03-23.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej urnowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej
w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 4/10 z obrębu 02-02.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości poiożonej
w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 4/10 z obrębu 02-02.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości oznaczonej jako dziaika ewidencyjna
numer 32/6 z obrębu 0016 Obory w gminie Konstancin-Jeziorna.

28. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstanci n-Jeziorna prawa wiasności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Ciszyca. oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka
ewidencyjna numer 94/10 z obrębu 0003 Ciszyca.

29. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwaly nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Wilanowskiej,
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha.

30. Wystąpienia mieszkańców.
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31. InterpeLacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
32. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji l1nansowej gminy. w tym

rea]izacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności zobowiązań.
33. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
34. Korespondencja.
35. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Następnie, Przewodnicząca zapytała radnych o ewentualne wnioski do zmiany porządku obrad.

Burmistrz Michał Wiśniewski poinformował, iż jako wnioskodawca, wycofuje projekt uchwały
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Pub]icznego
Zespołu Zakladów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie za 2023 rok, który znajduje
się w punkcie 19 porządku obrad.

Wobec powyższego, Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała, aby w punkcie 19
wprowadzić projekt uchwały zmieniający uchwałę nr 413/VIII/32/2021 Rady Miejskiej
Konstancin-Jezioma z dnia 20 października 2021 r. w sprawie powołania Rady Społecznej
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Następnie, Przewodnicząca Rady zaproponowala podjęcie wniosku, aby zdjąć z porządku
obrad projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jezioma z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
nieruchomości gruntowej polożonej w Konstancinie-Jeziornie przy ul. Wilanowskiej,
stanowiącej dzialkę ewidencyjną nr 6/10 o powierzchni 4,6209 ha, znajdujący się w punkcie 29
porządku obrad.
Radny Marek Skowroński poprosił o uzasadnienie tego wniosku, protestując jednocześnie
stwierdził, iż nie zgadza się na sprzedaż tej działki i jest za tym, aby ww. projekt uchwały
pozostał w porządku obrad. Przewodnicząca Rady w odpowiedzi poinformowała, iż ew.
podjęcie tej uchwały miałoby duży wpływ na budżet gminy, a następnie udzieliła głosu
mecenas Kindze Krzyżewskiej, która powołując się na obowiązujące przepisy prawne
przypomniała, iż burmistrz jest osobą, która odpowiada za prawidłową gospodarkę finansową
gminy.
Burmistrz Michał Wiśniewski zabrał głos i poinformował m.in., iż jego intencją nie jest
sprzedaż ww. nieruchomości.
Przewodnicząca Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Magdalena Hyczko
zauważyła, iż ze strony Burmistrza jest woła, aby nie sprzedawać działki, a ponadto Burmistrz
zaprosił nas do współpracy, aby szukać oszczędności i nie być przymuszonym do sprzedaży tej
działki.
W odpowiedzi, radny Marek Skowroński poinformował, iż złożył do Burmistrza interpelację,
w której zaproponował co należy zrobić, aby zmienić budżet.
Radny Adam Grzegorzewski zaapelował o nie niszczenie budżetu i poinformował, iż będzie za
zdjęciem tego projektu uchwały z porządku obrad. Przekonała mnie deklaracja Burmistrza.
dodał radny.
Radny Włodzimierz Wojdak, wnioskodawca ww. projektu uchwały zaapelował, dajmy głos
mieszkańcom, to dla nich jest ważne.
Przewodnicząca Rady poinformowała, iż dyskusja została zakończona i zarządziła głosowanie
w sprawie ww. wniosku.
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W yyniku głosowania: za- 15, przeciw - S. wstrzymało się - O ww. wniosek o zmianę porządku

obrad został przyjęty.

Wniosek, aby w punkcie 28 porządku obrad wprowadzić zainicjowane przez radnego Marka

Skowrońskiego, Stanowisko w sprawie konieczności podjęcia współdzialania Gminy

Konstancin-.Jezioma z Województwem Mazowieckim w sprawie budowy obwodnicy drogi

wojewódzkiej nr 724.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad

został przyjęty.

Wniosek, aby w punkcie 29 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie zmiany

uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma nr 788/VIII/65/2024 z dnia 14.02.2024 r.

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna

na rok 2024.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad

zostal przyjęty.

Wniosek, aby w punkcie 3 I porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie

rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora gminnej jednostki organizacyjnej - Konstanciński

Dom Kultury (BRM ł40/2024).

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw -0, wstrzymało się-3 ww. wniosek o zmianę porządku

obrad został przyjęty.

Wniosek, aby w punkcie 32 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie odwołania

Skarbnika Gminy Konstancin-Jezioma.

W wyniku głosowania: za- 13. przeciw - 6, wstrzymało się - 1 ww. wniosek o zmianę porządku

obrad został przyjęty.

Radny Tomasz Nowicki zaproponował, aby punkt wystąpienia mieszkańców przenieść z końca
porządku obrad na początek. Przewodnicząca Rady odpowiedziala, iż umieścila ten punkt pod
koniec sesji biorąc pod uwagę prośby mieszkańców. Następnie radny Nowicki złożył wniosek,
aby punkt: łnformacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności zobowiązań

przeniesiony został do punktu 5.
W wyniku głosowania: za- 6, przeciw - 12, wstrzymało się-2 ww. wniosek o zmianę porządku
obrad nie został przyjęty.

Brak innych uwag i wniosków.

Wobec powyższego porządek obrad 3 sesji przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z I i 2 sesji Rady Miejskiej.
5. Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2023.
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6. Debata nad raportem:
a) Glosy radnych.
b) Glosy mieszkańców.

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia / nieudzielenia Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jezioma wotum zaufania.

8. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania
z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

9. Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2023.
ł0. Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.
11. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2023.
12. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedlożonym przez Burmistrza

Gminy Konstancin-Jeziorna sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy
Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

13. Odczytanie opinii Regionałnej Izby Obrachunkowej dot. wniosku Komisji Rewizyjncj
o udzielenie absolutorium.

ł4. Dyskusja.
15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy

Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.
16. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na

rok 2024.
17. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.
18. Projekt uchwały xy sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (dawnych odcinków

dróg powiatowych).
19. Projekt uchwały zmieniąjący uchwalę nr 413/VIII/32/2021 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 20 października 2021 r. w sprawie powołania Rady
Społecznej Publicznego Zespolu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie
Jeziornie.

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu
Profiłaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkohołowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii za rok 2023 i efektów jego reałizacji.

21. Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu
przeprowadzania kontrołi dotacji dla niepubłicznych jednostek oświatowych, dla
których organem dotującym jest gmina Konstancin-Jeziorna.

22. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania
przedszkolnego oraz warunków zwolnienia z tych opiat w prowadzonych przez gminę
Konstancin-Jeziorna pubłicznych przedszkołach i oddziałach przedszkolnych
w publicznych szkołach podstawowych.

23. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej gminy Konstancin-Jeziorna za
rok 2023.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotyc]iczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy
ulicy Jagiellońskiej stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 58 z obrębu 03-23.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej
w Konstancinie-Jeziornie przy ułicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 4/ł 0 z obrębu 02-02.
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26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej
w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 4/10 z obrębu 02-02.

27. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej urnowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna
numer 32/6 z obrębu 0016 Obory w gminie Konstancin-Jeziorna.

28. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Ciszyca. oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka
ewidencyjna numer 94/10 z obrębu 0003 Ciszyca.

29. Stanowisko w sprawie konieczności podjęcia współdziałania Gminy
Konstancin-Jeziorna z Województwem Mazowieckim w sprawie budowy obwodnicy
drogi wojewódzkiej nr 724.

30. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna nr
788/VIII/65/2024 z dnia 14.02.2024 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

31. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora gminnej
jednostki organizacyjnej - Konstanciński Dom Kultury (BRM MO/2024).

32. Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Konstancin-Jeziorna.
33. Wystąpienia mieszkańców.
34. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
35. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy. w tym

realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności zobowiązań.
36. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
37. Korespondencja.
38. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4- Przyjęcie protokołu z J i 2 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar Osińska stwierdziła, że nie wpłynęła żadna
uwaga na piśmie do projektów protokolów.
W wyniku glosowania: za — jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół
z I sesji Rady Miejskiej.
W wyniku glosowania: za — jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół
z 2 sesji Rady Miejskiej.

Ad 5 - Przedstawienie raportu o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

Pan Ryszard GrobeLny — przedstawiciel firmy, która przygotowała raport
— zabrał głos

i przedstawił założenia oraz omówił kierunki realizacji programów, strategii i zadań
w poszczególnych dziedzinach zawartych w raporcie o stanie gminy Konstancin-Jeziorna za
rok 2023. Zauważył m.in., iż sytuacja gminy na tle grupy porównawczej jest dobra, niepokój
budzi demografia — społeczeństwo Konstancina-Jeziorny starzeje się. Co do oświaty, zauważył
iż gmina w swoich szkołach ma więcej dzieci „,nie mieszkańców gminy”, niż dzieci
zamieszkujących na terenie gminy. Dodał również, iż 2023 rok był rokiem intensywnej
działalności inwestycyjnej, wzrosły wydatki inwestycyjne. Przypomniał. iż raport skupia się na
sytuacji gminy z punktu widzenia mieszkańca. Krótko opowiedział też o grupie porównawczej
w jakiej znąjduje się Konstancin-Jezioma oraz zwrócił uwagę, iż gmina Konstancin-Jeziorna
jest jedną z najsilniejszych gmin w tej grupie.

6



Ad 6 - Debata izad raportem:

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska otworzyła debatę nad raportem.

a) Głosy radnych.

W dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Komosa, Filip Rawski, Adam Grzegorzewski,
Patrycja Stańczyk, Michał Mendala, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Włodzimierz Wojdak,
Magdalena Hyczko.
Radny Bogusław Komosa stwierdził, iż przedstawiony raport, to „bajki z mchu i paproci”. to
powielenie raportu z poprzedniego roku, wzorem raportu dla nas powinien być raport powiatu
piaseczyńskiego. Gmina Konstancin-Jeziorna nie ma strategii rozwoju. nie ma planu
kadencyjnego. Ocena raportu zapadła 7 kwietnia tego roku i była bardzo bolesna dla
poprzedniej władzy.
Radny Filip Rawski zwrócił się z zapytaniem czy Pan Grobelny posiada porównania co do
innych gmin. Pan Grobelny odpowiedział, iż takie porównania można na bieżąco śledzić na
stronie internetowej: Monitor Rozwoju Lokalnego. Radny Rawski dodał, iż najwięcej łożymy
na edukację, a sytuacja szkół nie jest najlepsza.
Radna Patrycja Stańczyk zauważyła, iż Pan Grobelny zwrócił naszą uwagę na fakt, iż sytuacja
gminy będzie się pogarszać. Wpływy z PIT i CIT spadły nam o ponad 20%, dlatego bardzo
ważne jest, aby wspierać przedsiębiorców.
Radny Michał Mendala odniósł się do poziomu edukacji, dużo łożymy, a wyniki edukacji są
wprost odwrotne. Coś musimy z tym zrobić, dodał radny.
Radna Gabrieła Dworniak -Niewiarowska odniosła się krytycznie do słów radnego Komosy
oraz dodała, iż koniecznie musimy postawić na oświatę.
Wywiązała się krótka dyskusja pomiędzy radnymi: Bogusławem Komosą i Gabrielą
Dworniak-Niewiarowską.
Radny Włodzimierz Wojdak zaapelował: zastanówmy się jakie trendy zahamować, jakic
odwrócić. W raporcie mało miejsca poświecono ekologii, a w gminie wycinamy więcej drzew
niż nasadzamy.
Radny Adam Grzegorzewski zabral g[os ad yocem do wypowiedzi radnego Komosy, nie
zgadzając się z nią.
Radna Magdalena Hyczko zauważyła, iż konieczna jest zmiana proporcji w budżecie gminy,
pozyskujemy bardzo mało funduszy z zewnątrz, musimy przeorganizować naszc dochody.
Czeka nas trudny rok, czasami nie będzie szybkich efektów, a do podjęcia będą trudne decyzje.
Radny Michał Mendala poparł wypowiedź radnego Wojdaka.
Pan Ryszard Grobelny zabrał głosi przypomniał, iż dążeniem raportu jest przedstawienie stanu
faktycznego, a reszta należy do Państwa, w tym np. ocena sytuacji gminy.

b) Glosy mieszkańców.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska poinformowała, iż do debaty nad raportem nie
zgłosił się żaden z mieszkańców.

Ad 7 - Projekt uch wab” w sprawie udzielenia / nieudzielenia Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jeziorna wotum zaufania.

Krótko głos zabrali Burmistrz Michał Wiśniewski oraz radni: Bogusław Komosa i Marek
Skowroński, który przedstawił stanowisko Klubu Radnych Prawicy.
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W wyniku głosowania: za- 15, przeciw - 2, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła uchwałę

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna wotum zaufania.

Nadano jej numer 7/IX/3/2024.

Ad 8 - Projekt uch wały ty sprawie zatwierdzenia sprawozdania Jinansois”ego i sprawozdania

z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały.

Radny Marek Skowroński poinformowal. iż projekt uchwał nie był analizowany na

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. Radna Patrycja Stańczyk przypomniała, iż na posiedzeniu

Komisji Rewizyjnej była obecna Skarbniczka Gminy i można ją bylo zapytać o wszystko.

Radny Bogusław Komosa dodał, iż nikt nie zajął się tym projektem uchwały, żadna Komisja.

W wyniku głosowania: za- ł5, przeciw - 2, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 8/IX/3/2024.

Ad 9 - Zapoznanie z informacją o stanie mienia gminy za rok 2023.

Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła informację o stanie mienia gminy.
Radny Bogusław Komosa zabrał głos i stwierdził, że jest to przykład kolejnej fikcji.
Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Kierownikowi Krzysztofowi Kaspercowi,

który przybliżył radnym temat wykupu przez gminę działek pod drogi.

Ad 10 - Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy
Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

Powyższą opinię odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Wasilewski (stanowi ona
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 11 - Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

Powyższy wniosek odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Wasilewski (wniosek
stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Radny Marek Skowroński poinformował, iż do
ww. wniosku złożył zdanie odrębne. Procedura nie była właściwa, dodał radny.

Ad 12 - Odczytanie opinii Regionalnej Jzbi” Obraclnznl<owej o przedłożonym przez Burmistrza
Gminy Konstancin-Jeziorna sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy
Konstancin-Jeziorna za rok 2023.

Wyżej wymienioną opinię odczytała Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Zuber (opinia stanowi
załącznik do protokołu).
Radny Marek Skowroński zauważył, iż opinia dotyczy 2023 roku i poprzedniego Burmistrza
Kazimierza Jańczuka. Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, iż dyskusja odbędzie się
w punkcie 14 i zarządziła przej ście do punktu 13.
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Ad 13 - Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dol. wnioski, Komisji Rewizyjnej
o udzielenie absolutorium.

Powyższą opinię odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Wasilewski (stanowi ona
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 14 - Dyskusja.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska otworzyła dyskusję.

Radny Bogusław Komosa zapytał: iłe gmina dopłaciła do odbioru śmieci w zeszłym roku oraz
odbioru ścieków? Burmistrz Michał Wiśniewski w odpowiedzi poinformował m.in., iż nie ma
w zwyczaju wydawania pieniędzy, które mogą być zaoszczędzone. Aktualnie prowadzone są
dogłębne anałizy dot. gospodarki odpadami komunalnymi, gdyż jesienią zostanie
przeprowadzony przetarg, do którego musimy być przygotowani. Jednocześnie Dyrektor
Skarżyński zosta[ poproszony o zlecenie audytu technicznego sieci wodno-kanalizacyjnej,
który ma na celu ograniczenie strat. Zastępczyni Skarbniczki Katarzyna Żuber podała dokładne
kwoty dopłat, o które poprosił radny Komosa.

Radny Marek Skowroński zauważył m.in.:, iż ocena pracy Burmistrza Kazimierza Jańczuka
została dokonana przez mieszkańców w wyborach i była to ocena bardzo krytyczna. Konstancin
potrzebuje zmian i czeka na te zmiany i nie możemy oceniać pozytywnie tego co się działo.
Należy wziąć pod uwagę odczucia społeczne i zagłosować przeciwko udzieleniu absołutorium.
Jako kłub nie chcemy być przeciwni wszystkiemu. chcemy uczestniczyć w pozytywnych
zmianach w Konstancinie. a środki gminne, które zostały przelane na prywatne konta
powinniśmy się starać ściągnąć. Radny dodał również, iż złożył zapytanie do Burmistrza
w sprawie dot. utraty 5 milionów, nie otrzymał jednak, pomimo upływu 14 dni, odpowiedzi.

Radny Adam Grzegorzewski poprosił Przewodniczącą Rady o przypomnienie na czym polega
decyzja co do udzielenia bądź nie udzielenia absołutorium.
Przewodnicząca Karołina Komar-Osińska udzieliła głosu mecenas Kindze Krzyżewskiej, która
przypomniała, iż absolutorium nie jest kwestią oceny pracy burmistrza, tylko czy budżet został
dobrze wykonany, ocena dot. 2023 roku, aLe samą uchwałę przedstawia nam obecny burmistrz.
Przy decyzji należy się kierować opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w tej sprawie
i skoncentrować się na kryteriach przez nią wskazanych.

Radny Adam Grzegorzewski przypomniał, iż informacja co do 5 milionów zostala
udostępniona otkjalnie, winni zostali aresztowani, kwota w wysokości 11 miłionów została
zabezpieczona. sprawa jest rozpatrywana i istnieją szanse na odzyskanie przez gminę
wyłudzonej kwoty.

Radny Włodzimierz Wojdak zabrał głos i zauważył m.in.. iż sytuacja gminy nie jest tragiczna.
a właściwie jest bardzo dobra. Następnie odniósł się do słów Burmistrza odnośnie wód
opadowych i sieci wodno-kanalizacyjnej.

Radny Marek Skowroński zabrał głos ad yoeem do słów radnego Adam Grzegorzewskiego.

Radny Krzysztof Podsiadło zauważył, iż ma pewien dysonans poznawczy z uwagi na fakt, iż
radny Skowroński twierdzi, że sytuacja gminy jest nie najlepsza, a za chwilę radny Wojdak
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stwierdza, iż sytuacja gminy jest bardzo dobra, wobec czego nie wie jakie jest stanowisko
Klubu Prawicy.

Radny Filip Rawski zabrał głos i stwierdził m.in., iż jesteśmy trochę zakładnikami sytuacji,
budżet był konstruowany pod wybory. Wyraził również nadzieję, iż obecna Rada uchwali
realny budżet, a ww. uchwała jest po prostu oceną realizacji budżetu. Zagłosuję za, dodał radny.

Radna Katarzyna Jacyna stwierdziła, iż radny Rawski powiedział to co chciałam powiedzieć.
Burmistrza Jańczuka rozliczyli mieszkańcy w wyborach. a w tej chwili głosujemy za
Burmistrzem Wiśniewskim.

Przewodnicząca Karolina Komar-Osińska zakończyła dyskusję.

Ad 15- Projekt uch wały w sprawie udzielenia absolutoriom Burmistrzo iW Gminy
Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

XV wyniku głosowania: za- 16, przeciw - 3, wstrzymało się -ł Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Nadano jej numer 9/łXI3/2024.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła 15 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady
i na podstawie listy obecności stwierdziła kworum.

Ad 16— Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Kotistanem-Jeziorna
na rok 2024.

Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Magdalena Hyczko
przedstawiła pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Radny Tomasz Nowicki zapytał czy rozstrzygnięty został przetarg na budowę boiska?
Odpowiedział Burmistrz.
W wyniku głosowania; za-jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę wraz
z autopoprawką.
Nadano jej numer łO!IX!3!2024.

Ad 17 — Projekt ud, wały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorn4-, na lata 2024-2030.

Zastępczyni Skarbnika Katarzyna Żuber przedstawiła ww. projekt uchwały wraz
z autopoprawką.
Przewodnicząca Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Magdałena Hyczko
przedstawiła pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw — 1, wstrzymalo się -0 Rada Miejska podjęła Ww.

uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 1 1/łX!3/2024.
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Ad 18— Projekt uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (dawnych odcinków
dróg po wiato wych).

Kierownik Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział na pytanie
radnej Ireny Sliwki (dot. drogi ze Słomczyna do Cieciszewa). Odpowiedź uzupełnił Burmistrz
Michał Wiśniewski.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzenrego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 12/IX/3/2024.

Ad 19 — Projekt uch wały zmieniający uch walę nr 413/VIIL”32!2021 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 20 października 2021 r. iti sprawie powołania Rady Społecznej
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie-Jeziornie.

Kierowniczka Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały oraz odpowiedziała na
pytania radnych.
Radna Iwona Wiercińska zapytała: kto jest przedstawicielem wojewody w Radzie Społecznej
Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej, a także co się dzieje z pozostałymi
członkami ww. Rady.

Radny Marek Skowroński zauważył, iż w ZOZ-ie potrzebne są autentyczne zmiany i postawił
wniosek, aby Rada Miejska—jeśli jesteśmy do tego uprawnieni-skróciła kadencję obecnej Rady
Społecznej i doprowadziła do tego, aby nowa Rada rzeczywiście pracowała na rzecz ZOZ-u.
Wywiąza[a się dyskusja pomiędzy radnymi: Adamem Grzegorzewskim (ad yocem), Markiem
Skowrońskim, Iwona Wiercińską, która stwierdzi[a, iż jest to temat do dyskusji na posiedzeniu
Komisji Uzdrowiskowej, gdyż procesu naprawy SPZOZ należy dokonać kompleksowo.
W odpowiedzi głos zabrała Zastępczyni Burmistrza Agata Wilczek, która zauważyła. iż na
chwilę obecną najbardziej pilna jest zmiana w składzie Rady Społecznej i dopisanie do jej
składu Burmistrza Michała Wiśniewskiego, zamiast byłego Burmistrza Kazimierza Jańczuka.
Następnie głos zabrała radna Irena Sliwka, która poinformowała, iż popiera słowa radnego
Skowrońskiego i poprosiła. aby sprawy ZOZ-ii nie bagatelizować i nie odkładać na poleni, bo
sporo jest do zrobienia.
Burmistrz Michał Wiśniewski przypomniał, iż zamierza tworzyć plany wieloletnie, które
zdejmują emocje zarówno z mieszkańcówjak i z radnych, i ten punkt też będzie ąjęty w ramach
tej dyskusji. którą jednak najlepiej jest prowadzić podczas posiedzeń Komisji Uzdrowiskowej.
Głos zabrała radna Anna Borowska i zapytała kiedy obecna Rada Społeczna została powołana
i ile lat trwa jej kadencja. Kierownik Zakrzewska przypomniała, iż kadencja trwa 4 lata,
a obecna Rada została powołana w dniu 20 października 2021 r. Wobec powyższego. radna
Borowska zauważyła. iż kadencja Rady wkrótce się kończy. Co do wyglądu obiektów ZOZ-u,
to faktycznie pozostawiają one wiele do życzenia. ale popiera pomysł. aby dyskutować w tej
sprawie na posiedzeniach Komisji Uzdrowiskowej. Wniosek Pana Skowrońskiego w tym
momencie nie do końca jest przedmiotowy, dodała radna Borowska.
Radny Filip Rawski,jako członek Komisji Uzdrowiskowej, przypomniał, iżta dyskusja już się
rozpoczęła. Komisja skierowała kilka wniosków do Burmistrza i zaproponował podjęcie tej
uchwały w dniu dzisiejszym.
Radna Iwona Wiercińska zauważyła, iż sprawa jest trudna i wymaga dyskusji między nami,
a mieszkańcami i Panią Dyrektor SPZOZ-u.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
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Nadano jej numer 1 3/1X13/2024.

Ad 20 — Projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu

ProJilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii

za rok 2023 i efektówjego realizacji.

Kierowniczka Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej. Zdrowia i Opieki Społecznej Iwona Wiercińska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 14/IX/3/2024.

Ad 21 — Projekt uch wały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu
przeprowadzania kontroli dotacji dla niepublicznych jednostek oświatowych, dla których
organem dotującym jest gmina Konstancin-Jeziorna.

Kierowniczka Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Gabriela
Dworniak-Niewiarowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednoglośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 1 5/IX/3/2024.

Ad 22 — Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opiat za korzystanie z sychowania
przedszkolnego oraz warunków zwolnienia z tych opiat w prowadzonych przez gminę
Konstancin-Jeziorna publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych
szkołach podstawowych.

Kierowniczka Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Gabriela
Dworniak-Niewiarowska przedstawila pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 16/IX/3/2024.

Ad 23 — Projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu
o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograjicznej geniny Konstancin-Jeziorna za rok
2023.

Dyrektorka Ewa Michałska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Iwona Wiercińska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 17/IX/3/2024.
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Ad 24 — Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy
Jagiellońskiej stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 58 z obrębu 03-23.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział na pytanie
radnego Marka Skowrońskiego (iłe dzierżawcy płacą za dzierżawę?).
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 19. przeciw
— 1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 18/IX/3/2024.

Ad 25 — Projekt uch waly w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie przy
ulicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 4/10 z obrębu 02-OZ

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział na pytanie
radnego Marka Skowrońskiego (czy w przypadku niewydzierżawicnia, dzierżawcy przysługują
roszczenia do gminy?).
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 19/IX/3/2024.

Ad 26 — Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości polożonej w Konstancinie-Jeziornie przy
ulicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki ewidencyjnej numer 4/10 z obrębu 02-02.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadło
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.
W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 20/IX/3/2024.

Ad 27 — Projekt uch wały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej uniowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna numer
32/6 z obrębu 0016 Obory w gminie Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunałnych Krzysztof Podsiadło
przedstawił pozytywną opinię Komisji wraz z podjętymi wnioskami.
Wobec powyższego, Rada Miejska przeszła do glosowania podjętych przez Komisję Ładu
Przestrzennego (...) wniosków:

1. wniosek dot. zmiany w 1.1 okresu dzierżawy na: „do końca września 2025 roku”.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.
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2. wniosek o zmianę obszaru dzierżawy działki 32/6 z obrębu 0016 Obory uwzględniając

odsunięcie zachodniej granicy od placu sołeckiego o łOm, zachowując przebieg granicy

prostopadły do ulicy Podlaskiej.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.
Brak pytań.
Następnie, w wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z podjętymi wnioskami.
Nadano jej numer 2 l/IX/3/2024.

Ad 28 — Projekt uchwały ty sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawu własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości C”iszyca, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka
ewidencyjna numer 94/10 z obrębu 0003 Ciszyca.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawil ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Krzysztof Podsiadlo
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Brak pytań.

W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 22/lXJ3/2024.

Ad 29 — Stanowisko w sprawie konieczności podjęcia współdziałania Gminy
Konstancin-Jeziorna z Województwem Mazowieckim w sprawie budowy obwodnicy drogi
wojewódzkiej nr 724.

Przewodnicząca Rady poinformowala, iż ww. stanowisko zostało złożone przez Klub Radnych
Prawicy i oddała glos Przewodniczącemu Klubu radnemu Markowi Skowrońskiemu, który
poinformowal o przebiegu calego procesu od złożenia projektu uchwaly w ww. sprawie po, na
skutek opinii mecenas Urzędu, zmiany projektu uchwały na stanowisko rady. Radny Marek
Skowroński zauważyl, iż forma prawna ma mniej sze znaczenie, niż fakt, iż Klubowi Radnych
Prawicy zależy na tym. aby obwodnica była budowana. Dalej dodał, iż przez ostatnie
3 kadencje poprzedniego Burnistrza w sprawie budowy obwodnicy niewiele się zadziab, a ta
inwestycja jest bardzo ważna dla rozwoju gminy i chodzi o to, aby gmina współpracowała
z województwem w tej sprawie. Stąd inicjatywa, aby doszło do podpisania porozumienia
między gminą Konstancin-Jeziorna a województwem. Dlatego Klub Radnych Prawicy jest za
tym, aby to stanowisko zostało podjęte. ale również, aby następnie było realizowane przez Pana
Burmistrza.
W odpowiedzi Burmistrz Michal Wiśniewski zaproponowal, aby jego przedmówca zapoznał
się z działaniami radnych poprzedniej kadencji. a także grupy społeczników
Konstancina-Jeziorny w tej sprawie. w tamtym czasie. To co się wówczas zadziab i co będzie
kontynuowane to rozmowy z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich dotyczące
strategicznych dla Konstancina inwestycji. Burmistrz dodał również, iż będziemy jako gmina
lobbować za każdym usprawnieniem komunikacyjnym dla mieszkańców
Konstancina-Jeziorny, zarówno dla drogi 721, jak i 724, które będzie następnie realizowane
przez Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich. Radny Krzysztof Podsiadło zwrócił się ad
yocem do radnego Marka Skowrońskiego i zauważył m.in., iż popiera podjęcie tego
stanowiska. Następnie wywiązala się krótka dyskusja w sprawie obwodnicy, w której udział
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wzięli radni: Bogusław Komosa. Włodzimierz Wojdak, Katarzyna Jacyna. Adam
Grzegorzewski. Marek Skowroński oraz Burmistrz Michał Wiśniewski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła łO minut przerwy. Po przerwie wznowUa obrady
i na podstawie listy obecności stwierdziła kworum.

Przewodnicząca Rady poinformowala o treści autopoprawki w tytule ww. Stanowiska oraz
w treści uzasadnienia i zarządziła przejście do głosowania

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. Stanowisko
wraz z autopoprawką.
Nadano mu numer ł/IX/2024.

Ad 30 - Projekt uch wały sy sprawie zmiany uchwali” Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna nr
788/VIII/65/2024 z dnia 14.02.2024 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Wasilewski przedstawił ww. projekt uchwały.
Radny Adam Grzegorzewski przypomniał, iż zawarta w planie pracy kontrola odnośnie
utraconych przez gminę S milionów złotych byla już przeprowadzona przez Komisję
Rewizyjną w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej, tą sprawą zajmuje się prokuratura, a co do
2 miłionów dla szkoły prywatnej sprawajest również w trakcie procedowania. Przewodniczący
Piotr Wasilewski wyjaśnił o co dokładnie chodzi w tej sprawie, mianowicie radni chcą poznać
sytuację bieżącą, aktualny stan ww. spraw. Radny Marek Skowroński wyraził poparcie dla słów
swojego poprzednika, radnego Wasilewskiego. Radny Bogusław Komosa poparł plan pracy
Komisji Rewizyjnej oraz zabrał głos ad yocem do słów radnego Grzegorzewskiego.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 23/IX/3/2024.

Ad 31 - Projekt uch wały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora gminnej
jednostki organizacyjnej - Konstanciński Dom Kultury (BRM 140/2024).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Katarzyna Jacyna przedstawila ww. projekt
uchwały oraz podala przyczyny uznania skargi za bezzasadną.

Następnie, głos zabrała skarżąca, która poinformowała m.in., iż jest to krzywdząca decyzja
i poprosiła o ponowne zastanowienie. Wywiązała się dyskusja, w której udział wzięłi radni:
Marek Skowroński, Katarzyna Jacyna, Bogusław Komosa, Gabrieła Dworniak-Niewiarowska,
Filip Rawski, Tomasz Nowicki, Michał Mendala.
Radny Marek Skowroński zapytał skarżącą: jaki jest ceL Pani skargi? Następnie, zaproponował
nie podejmowanie uchwały w dniu dzisiejszym, porozmawiajmy wcześniej ze skarżącą
i Dyrektorką KDK. Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji przypomniała. iż ww.
projekt uchwały został przygotowany po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego
w sprawie i w zakresie, wjakim należy do właściwości Rady Miejskiej, uchwała powinna być
podjęta. Przewodnicząca Komisji BOKiS, Gabriela Dworniak-Niewiarowska poinformowała.
iż zawnioskuje wraz z członkami Komisji o powołanie Komisji antymobbingowej.

Po zakończeniu dyskusji, w wyniku gJosowania: za- 17. przeciw — 2, wstrzymało się -1 Rada
Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 24/IX/3/2024.
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Ad 32 - Projekt uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Konstancin-Jeziorna.

Burmistrz Michał Wiśniewski przedstawił ww. projekt uchwały.
Radny Bogusław Komosa poinformował, iż nie widział tej uchwały, wobec czego nie może jej

rozpatrywać.
W odpowiedzi. Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar-Osińska odczytała cały

projekt uchwały.
Radny Adam Grzegorzewski zauważył, iż sformułowanie ..brak zaufania” nic nie mówi i dodał

dalej: skarbniczka z całą pewnością sprawdziła się, była zawsze oceniana pozytywnie przez

Regionalną Izbę Obrachunkową. Radna Gabriela Dworniak-Niewiarowska zabrała głos

i stwierdziła, iż to Burmistrz Michał Wiśniewski dobiera sobie pracowników, zaslugi są
w porządku, ale nie mają znaczenia w przypadku utraty zaufania.
Radny Marek Skowroński wyraził zaniepokojenie faktem, iż jednocześnie z odwołaniem

skarbniczki nie procedujemy uchwały o powołaniu nowego skarbnika, obecność skarbnika

w Urzędzie jest niezbędna, jego brak może utrudnić lub uniemożliwić funkcjonowanie gminy.
Mecenas Kinga Krzyżewska w odpowiedzi wyjaśniła. iż gmina posiada funkcjonujące
stanowisko Zastępcy Skarbnika, co oznacza. ze ciągłość zostanie zachowana.
Radna Iwona Siudzińska zapytała zwracając się do Burmistrza: co zrobiła Pani Skarbnik, że
Pan stracil zaufanie? Dlaczego Pan siracił zaufanie?
W odpowiedzi radny Filip Rawski zapytał: czy będziemy głosować przeciwko decyzji
Burmistrza w tej sprawie?
Następnie. Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbniczce Marcie Niedzielskiej, która
przypomniała krótko przebieg swojej pracy na rzecz gminy. Kończąc swoją wypowiedź
pożegnała obecnych i podziękowała radnym za współpracę.

W wyniku glosowania: za- 12. przeciw — 4. wstrzymało się -4 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 25/IX/3/2024.

Ad 33— Wystqpienia mieszkańców.

•• Pan Jacek Rowiński zabrał głos i m.in. stwierdził, iż Raport o stanie gminy bez jego

analizy jest bezużyteczny.

ś• Pan Czesław Wyszomirski przypomniał radnym problem, o rozwiązanie którego prosił

już wielokrotnie i pomimo obietnic pomocy od wielu lat nic nie dzieje się w jego

sprawie. W odpowiedzi głos zabrali: radny Krzysztof Podsiadło, radna Anna Borowska,

Kierowniczka Ewa Klimkowska-Sul. Burmistrz Michał Wiśniewski. radny Piotr

Wasilewski, radny Włodzimierz Wojdak.

ś• Pani Helena Mali \yraziła nadzieję, iż nie dojdzie do sprzedaży działki przy ulicy

Wilanowskiej oraz zwTóciła się z pytaniem do Burmistrza: kiedy odkupi Pan teren

targowiska? Burmistrz w odpowiedzi poinformował, iż jesienią odbędą się konsultacje

społeczne w sprawie targowiska.

ś• Pan Jan Strękowski zapytał m.in.: czy gmina wycofała pozew przeciwko bankom

w sprawie utraconych 5 milionów złotych? Odpowiedzi udzieliła mecenas Iwona

Czohara. Jaka jest sytuacja w sprawie wniosku firmy Arche? Odpowiedział Burmistrz

Michał Wiśniewski.
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Ad 34 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar-Osińska w związku z prośbami radnych.
zaproponowała podjęcie wniosku w sprawie powołania Komisji Statutowej.
Wobec powyższego. w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska
podjęła wniosek o powołanie Komisji Statutowej.
Następnie radny Filip Rawski, którego poparli radni: Tomasz Nowicki, Patrycja Stańczyk,
Bogusław Komosa, zaproponował zmianę porządku polegającą na wprowadzeniu w punkcie
35 projektu uchwaly o powołaniu doraźnej komisji statutowej.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł9 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Radny Tomasz Nowicki zabrał głos w sprawie propozycji ZTM odnośnie kursowania linii 200
oraz 251. Następnie głos zabral Burmistrz Michal Wiśniewski. który poinformował, iż odbyło
się spotkanie z dyrektorem ZTM, którego tematem była przyjazna komunikacja
w Konstancinie, która będzie połegała na zmianie całego układu komunikacyjnego w gminie.
Burmistrz poinformował również, iż w sprawie komunikacji odbędą się w Ratuszu, w dniu
2 lipca, konsultacje społeczne, na które serdecznie wszystkich zaprosił.

Następnie, radny Tomasz Nowicki zabrał glos w sprawie wakacyjnej oferty kulturalnej KDK
i zauważył, iż rezygnacja z kina plenerowego to błąd i poprosił o uruchomienie kina, gdyż
mieszkańcy bardzo na to czekają.
Radna Gabrieła Dworniak-Niewiarowska poparła powyższe słowa.

Radny Marek Skowroński zapytał: co dzieje się na stadionie w Mirkowie i dodał, iż
w Konstancinie powinien powstać ośrodek sportowy właśnie na tym terenie. Następnie zapytał
Burmistrza: czy może Pan kupić ten teren dla gminy? Burmistrz udzielił odpowiedzi.

Przewodnicząca Rady Miejskiej przekazała prowadzenie obrad sesji Wiceprzewodniczącej
Magdalenie Hyczko.

Radna Katarzyna Jacyna poparta pomysl uruchomienia kina plenerowego w wakacje.
Radna Anna Borowska zapytała: jak mają wyglądać konsultacje w sprawie komunikacji w dniu
2 lipca? Burmistrz odpowiedział, iż będzie to formuła warsztatowa.

Przewodnicząca Rady Karolina Komar-Osińska ponownie przejęła prowadzenie obrad sesji.

Ad 35 - Projekt uch wały w sprawie powołania Doraźnej Komisji Statutowej.

Przewodnicząca Rady odczytała treść ww. projektu uchwały.
Do składu Komisji zostali zaproponowani radni: Filip Rawski, Marek Skowroński, Bogusław
Komosa. Magdalena Hyczko oraz Patrycja Stańczyk, którzy wyrazili zgodę na członkostwo
w Komisji.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 26/1X13/2024.
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Ad 36 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinansowej gminy,
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności zobowiązań.

Brak pytań do przesłanej radnym drogą mailową ww. informacji.

Ad 37- Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Brak pytań do przesłanej radnym drogą mailową ww. informacji.

Ad 38- Korespondencja.

Brak pytań do korespondencji przesyłanej systematycznie radnym drogą mailową oraz
omawianej na właściwych merytorycznie posiedzeniach Komisji rady.

Ad 39 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Karolina Komar-Osińska stwierdziła, że porządek obrad został
wyczerpany, podziękowała wszystkim za udział w sesji, gratulując Burmistrzowi Michałowi
Wiśniewskiemu uzyskania wotum zaufania i absolutorium. Burmistrz zabrał głos i krótko
podziękował za udzielenie wotum zaufania oraz absolutorium. Następnie Przewodnicząca
Rady zamknęła obrady sesji o godzinie 16.30, wcześniej informując, iż kolejna sesja planowana
jest na dzień 10 września 2024 r.
Wszystkie głosowania imienne stanowią zalącznik do niniejszego protokolu.

Protokól sporządziła:
Katarzyna Gorał

PRZ V O D N ICZĄ CA
MIEJSrIEJ

1Jn joą
Karolina Komar0sinska
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LISTA OBECNOŚCI RADNYCH PODCZAS OBRADSESJI RADY MIEJSKIEJ KONSTANCIN-JEZIORNAW DNIU2S.2O24 R.

1. Biernacki Rafał

Borowska Anna

Bukowińska Monika

iak-Niewiarowska Gabriela
Grzegorzewski Adam
Hyczko Magdalena

Jacyna Katarzyna

Komar-Osińska Karolina
Komosa Bogusław4
Mendala Michał

owicki Tomasz

Podsiadło Krzysztof

Rawski Filip

Siudzinska Iwona

[onecka Izabela

____________

16. Skowroński Marek

17. Stańczyk Patrycja
L Sliwka Irena

„19. Wasilewski Piotr

Wiercińska Iwona

Podpis:

CD cir.

6.

8.

r
10.

II.

12.

13.

14.

V

A

20.

7jdakWłoimierz
IŃą





Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę w porządku
obrad: w pkt 29 - stanowisko w sprawie konieczności
podjecia współdziałania Gminy Konstancin-Jeziorna z
Województwem Mazowieckim w sprawie budowy
obwodnicy drogi wojewódzkiej nr 724

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, wona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz 10:25

Wygenewwaro w syse,nie eSEs.a 2024-06-26 0913:14





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o powołanie Komisji
Statutowej

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(19)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, KaroHna Komar-Osińska,
Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip
Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr
Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Adam Grzegorzewski

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 15:44

Wygenerowano w systernw eSes[a pij 2024 06-2609 1637





Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę porządku
obrad - dodanie punktu w sprawie przyjęia uchwały o
doraźnej komisji statutowej w pkt 35

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Adam
Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska,
Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip
Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr
Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Rafał Biernacki

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 15:56

Wygenerowano w systemłe eSesja.pI I 2024-06-26 09:1 6.S5





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
powołania Doraźnej Komisji Statutowej

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(19)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Krzysztof Podsiadło

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 16:25

Wygenerowano w systemie eSesja n I 202406-26 09:11:14





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę w porządku
obrad: w pkt 19 projekt uchwały zmieniający uchwałę
Nr 413/VIII/32/2021 Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna z dnia 20.10.202 1 r. w sprawie powołania
Rady Społecznej SPZZOZ w Konstancinie - Jeziornie

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:12

w systniic eSesa.p 12(24-06-26091334





Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: wniosek o zmianę w porządku
obrad: w pkt 30 projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna nr
788/VIII/65/2024 z dnia 14.0.2024 r. w sprawie
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2024

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:27

Wygenerowano w systemIe esesja.p[ 2024-06-26 09:13SY





Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: wniosek o zmianę w porządku
obrad: w pkt 31 projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora gminnej
jednostki organizacyjnej - Konstanciński Dom Kultury
(BRM 140/2024)

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Magdalena
Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał
Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Marek Skowroński,
Patrycja Stańczyk, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Anna Borowska, Adam Grzegorzewski, Iwona Siudzińska

BRAK GŁOSU (1)
Irena Śliwka

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:28

Wygenerowano w systemie eSesk”.pI 2024-06-26 0914:16





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę w porządku
obrad: w pkt 32 projekt uchwały w sprawie
odwołania Skarbnika Gminy Konstancin-Jeziorna

ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NlEOBECN: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Magdalena
Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Michał Mendala, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona
Wierci ń s ka

PRZECIW (6)
Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Tomasz Nowicki, Iwona Siudzińska, Marek
Skowroński, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Borowska

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:29

Wygenerowano w systerne esesja p( 2024-06-26 09:1434





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę w porządku
obrad - zdjęcie z porządku obrad pkt 29 - Projekt
uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr
675/VIII/55/2023 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
z dnia 26 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody
na sprzedaż nieruchomości gruntowej połozonej w
konstancinie-jeziornie przy ul. Wilanowskiej,
stanowiącej działkę ewidencyjną nr 6/10 o
powierzchni 4,6209 ha

ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska,
Patrycja Stańczyk, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

PRZECIW (5)
Bogusław Komosa, Tomasz Nowicki, Marek Skowroński, Irena Śliwka, Włodzimierz
Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:25

w syste,nr eSesja p 232--06-26 09 1552





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę w porządku
obrad - informacja o pracy Burmistzra między
sesjami do pkt. 5

ZA: 6, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Bogusław Komosa, Tomasz Nowicki, Marek
Skowroński, Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (12)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko,
Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Michał Mendala, Krzysztof Podsiadło, Filip
Rawski, Patrycja Stańczyk, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Anna Borowska, Iwona Siudzińska

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:32

Wygeneowano w systemie eSesiapi 2024-06-26 0916.11





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z 1 sesji
Rady Miejskiej.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:33

Wygerier owarin w systemie eSesja.pl [ 2024-06-2609:05:12





Wyniki głosowania

Glosowano w sprawie: Przyjęcie protokolu z 2 sesji
Rady Miejskiej.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 10:33

Wycjece”o,anc yz systenie eSesaI I 2O24-O626 C9:05:38





Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
udzielenia Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna
wotum zaufania.

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne: -

ZA (15)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska,
Patrycja Stańczyk, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

PRZECIW (2)
Bogusław Komosa, Mąrek Skowroński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Tomasz Nowicki, Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 11:17

Wyenoy.ire w sTer”e eSssa.p I 2324-06-26 090602





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego i
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy
Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska,
Patrycja Stańczyk, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

PRZECIW (2)
Bogusław Komosa, Marek Skowroński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Irena Śliwka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Nowicki

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 11:21

Wygenerowano w systemie esesjapi I 2024-06-26090628





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
udzielenia absolutoriom Burmistrzowi Gminy
Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA 06)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Patrycja Stańczyk, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

PRZECIW (3)
Bogusław Komosa, Marek Skowroński, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Irena Śliwka

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 12:07

Wy”neiow-mo w s,stni eSesa.p 2024-06-26 0906:55





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmian uchwały budżetowej Gminy Konstancin
Jeziorna na rok 2024. wraz z autopoprawką

O
PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSUJ NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Filip Rawski, Iwona Siudzińska,
Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona
Wiercińska, Włodzimierz Wojdak, iOtt”.2-% W0i4”, %.y4tAq

BRAK GŁOSU (2) _OcO

Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadfo

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 12:38

Wygcnercy.nz) W ystem€ eSesja.pI 2O21-Q6-2€ J907 13





Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwaly w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030 wraz z
autopoprawką

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(18)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Adam Grzegorzewski,
Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Michał Mendala,
Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek
Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska,
Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

BRAK GŁOSU (1)
Gabriela Dworniak-Niewiarowska

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 12:41

Wygenerowano w systems esesja p1 t 2024-06-26 0007:32





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
ustalenia przebiegu dróg gminnych (dawnych
odcinków dróg powiatowych).

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 12:47

Wycjeneroyar1o w ysterne esesja.pI 12024-06-26090149





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: projekt uchwały zmieniający
uchwałę Nr 413/VIII/32/2021 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 30.10.202 1 r. w sprawie
powołania Rady Społecznej SPZZOZ w Konstancinie
Jeziornie

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:06

wyueneroyiar,o W systen:e esesja p1 202--06•26 09.0805





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przyjęcia raportu z wykonania Gminnego Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za
rok 2023 i efektów jego realizacji.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:08

w ysterne eSesIa.pI I 2024 -06-26 0908 26





Wyniki głosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu
przeprowadzania kontroli dotacji dla niepublicznych
jednostek oświatowych, dla których organem
dotującym jest gmina Konstancin-Jeziorna.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
KomarOsińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, rena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:10

Wyqenerearo w syswi”e eSesa pf L 2324-06-26 3908 7





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości opłat za korzystanie z
wychowania przedszkolnego oraz warunków
zwolnienia z tych opłat w prowadzonych przez gminę
Konstancin-Jeziorna publicznych przedszkolach i
oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach
podstawowych.

(9
ZA)-97”PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:X NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak / ( yt-”t.a JSzc.os °

BRAK GŁOSU (1) Ąt-O

BogusFaw Komose—

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:11

Wygenerowano w sysernie eSesja pI 2024-06-26 09005





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej w
oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i
demograficznej gminy Konstancin-Jeziorna za rok
2023.

ZA:$1 PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GłOSU,,t NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19) .„t-ĄĘ3

Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

BRAKGŁOSU(1) —„4O
Bogusław Komoso -

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:14

W?cwnerewano systemie esesja I 202”-G5-26 09:09:23





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą
nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie
przy ulicy Jagiellońskiej stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 58 z obrębu 03-23.

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(19)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:20

Wygenerowano w systemie eSesja.p[ 12024-06-2609:0940





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części
nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie
przy ulicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 4/10 z obrębu 02-02.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(19)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Karolina Komar-Osińska,
Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip
Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr
Wasflewski, iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Jacyna

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:25

Wygenerowano w systemie sSesja Pl I 2024-06-26 091001





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części
nieruchomości położonej w Konstancinie-Jeziornie
przy ulicy Mirkowskiej, stanowiącej część działki
ewidencyjnej numer 4/10 z obrębu 02-02.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(19)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Karolina Komar-Osińska,
Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip
Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr
Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Katarzyna Jacyna

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024,0 godz. 13:25

Wygenerowano W systemie eSesja.p 2024-06-26 09:10:19





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą
nieruchomości oznaczonej jako działka ewidencyjna
numer 32/6 z obrębu 0016 Obory w gminie
Konstancin-Jeziorna.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:30

Wygenerowano w systere esesja p 12024-06-2609:10.37





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę w w/w
projekcie uchwały polegającą na zmianie w 51.1
okresu dzierżawy do końca września 2025 roku.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024,0 godz. 13:29

Wygeneiowrio w syseInIe esesja.pł 12024-06-26 0910:54





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek o zmianę obszaru
dzierżawy działki 32/6 z obrębu 0016 Obory
uwzględniając odsunięcie zachodniej granicy od
placu soleckiego o 10 m, zachowując przebieg
granicy prostopadły do ulicy Podlaskiej

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024,0 godz. 13:30

\V:qeneoyrn;w sysrerne e5esja pi 202-06-26 0911 13





Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin
Jeziorna prawa własności części nieruchomości
gruntowej położonej w miejscowości Ciszyca,
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako
działka ewidencyjna numer 94/10 z obrębu 0003
Ciszyca.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 13:33

W.”qeierowano w systenis eSesap I 2c24-06-26 09:11:31





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Stanowisko w sprawie

konieczności podjecia współdziałania Gminy

Konstancin-Jeziorna z Województwem Mazowieckim

w sprawie budowy obwodnicy drogi wojewódzkiej nr

724 wraz z autopoprwką

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak

Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina

Kon-iar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof

Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena

Sliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)

Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 14:15

Wyge[”erowano W syternie eSesja.pl 2024-06-26 09 1 t56





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
nr 788/VIII/65/2024 z dnia 14.02.2024 r. w sprawie
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna na rok 2024

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Bogusław Komosa, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Iwona Siudzińska, Marek Skowroński, Patrycja Stańczyk, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 14:23

Wygenerowanow systemie eSesjapi J 2024-06-26 0912:16
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Wyniki glosowania

Glosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora gminnej
jednostki organizacyjnej - Konstanciński Dom Kultury
(BRM 140/2024)

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(17)
Rafał Biernacki, Anna Borowska, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak
Niewiarowska, Adam Grzegorzewski, Magdalena Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina
Komar-Osińska, Michał Mendala, Tomasz Nowicki, Krzysztof Podsiadło, Filip Rawski,
Iwona Siudzińska, Patrycja Stańczyk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

PRZECIW (2)
Bogusław Komosa, Marek Skowroński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 14:58

Wygenerowano w syternie eSesja pi 2024-06-2609 1233





Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
odwołania Skarbnika Gminy Konstancin-Jeziorna

ZA: 12, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SiĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Rafał Biernacki, Monika Bukowińska, Gabriela Dworniak-Niewiarowska, Magdalena
Hyczko, Katarzyna Jacyna, Karolina Komar-Osińska, Michał Mendala, Krzysztof
Podsiadło, Filip Rawski, Patrycja Stańczyk, Piotr Wasilewski, Iwona Wiercińska

PRZECIW (4)
Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Anna Borowska, Tomasz Nowicki, Marek Skowroński, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Izabela Skonecka

Głosowanie zakończono w dniu: 25 czerwca 2024, o godz. 15:11

Wygenerowano w systemie eSesja pij 2024-06-26 091 2:50





Opinio Komisji Rewizyjnej
W sprawie wykonania budżetu Gminy Konstoncin-Jeziorna za 2023 rok

Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marea 1990 r. O samorządzie gminnym (Dz.U.2024.609 tj.) oraz art. 270 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych(Dz.U.2023.0.1270 tj.)

Komisja Rewizyjna Konstancin-Jeziorna pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu Gminy KonstancinJeziorna za 2023rok.

UZASADNIENIE

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna na posiedzeniu w dniu 28.052024 r.dokonała oceny wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023 rok, rozpatrując wszczególności:

1 sprawozdanie roczne Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna z wykonania budżetu GminyKonstancin-Jeziorna za 2023 rok,

2.informację o stanie mienia Gminy Konstancjo-Jeziorna,

3. opinię Regionatnej Izby Obrachunkowej w Warszawie dotyczącą sprawozdania z wykonaniabudżetu

4sprawozdanie finansowe za 2023 rok.

Po dokonaniu analizy wymienionych dokumentów oraz uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień od MartyNiedzielskiej — skarbnika gminy Konstancin-Jezlorna Komisja stwlerdza, co następuje:
1) Budżet Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2023 uchwalony został Uchwałą Rady MiejskiejKonstancin Jeziorna Nr 603N111/5112022 z dnia 21 grudnia 2022 roku

2) W budżecie na 2023 rok (w wersji pierwotnej) uchwalono planowano dochody w wysokości
180444 280,OOzł oraz pLanowane wydatki budżetowe w wysokości 224 406 962,00 zł

3) Wciągu roku budżetowego wprowadzone zostały zmiany po stronie dochodów i wydatków na
podstawie uchwał Rady Miejskiej i Zarządzeń Burmistrza Gminy. Zmiany dotyczyły zwiększeń i
zmniejszeń planu dochodów i wydatków oraz przeniesień pomiędzy działami, rozdziałami
paragrafami.

4) Po dokonaniu wciągu roku budżetowego zmian. pianowane dochody na dzień 31.12,2023v
wyniosły 201 306 204,00 zł, tj. 111,56% ptariu pierwotnego, a wydatki

227125 006,00 zł, tj. 101,21% pLanu pierwotnego.



5) Budżet Gminy był realizowany zgodnie z podjętymi uchwałami Rady Miejskiej Konstancin

Jeziorna i Zarządzeniami Burmistrza Gminy.

6) Budżet Gminy na koniec 2023 roku zamknął się deficytem w kwocie 21 957 445,82 zł przy

planowanym

deficycie w kwocie 25818802,00 zł

7) Burmistrz wywiązał sięz zaplanowanych zadań inwestycyjnych I zrealizował je w takim zakresie

jak zaplanowała to Rada Miejska. Na część zadań, których nie udało się rzeczowo zrealizować

zostały zabezpieczone środki finansowe na rachunku wydatków niewygasajqcych.

8) W dniu 20 grudnia 2023r. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna podjęła Uchwałę nr 758N1l1/63/2023

sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2023 oraz

ustalenia planu finansowego tych wydatków w kwocie 4046021,51 zł, jak również określenia

ostatecznego terminu ich dokonania.

9) Oceniając wydatkowane środki pieniężne w poszczególnych rozdziałach klasyfikacji budżetowej

Komisja nie wniosła zastrzeżeń.

10) Ze sprawozdania z wykonania budżetu wynika, że wykonane wydatki bieżące (kwota

170743649,00 zł) były niższe od wykonanych dochodów bieżących (kwota 181 908 104,11 zł) o

11164455,11 zł, co spełnia wymogi art. 242 ust. 2 ustawy o finansach publicznych. Dane te

potwierdza sprawozdanie Rb-NDS o nadwyżce/deficycie za okres od początku roku do dnia 31

grudnia 2023 roku.

11) Gmina nie posiada żadnego zadłużenia oraz nie udzieliła poręczeń i gwarancji..

12) Informacja o stanie mienia komunalnego za 2023 rok dołączona do sprawozdania z wykonania

budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna zawiera dane o zmianach wstanie mienia komunalnego oraz

prawach własności i innych prawach majątkowych, a także dane o dochodach uzyskiwanych z

tytułu wykonania tych praw. Przedłożona informacja zawiera dane wymagane przepisem art. 267

ust. 1 pkt 3 ustawy o finansach publicznych (Dz. U.2023.0.1 270 t.j.). Wykaz mienia obrazuje stan

majątku jakl posiada Gmina, jego wartość i zmiany wstanie jakie nastąpiły wciągu roku.

13) Komisja dokonała analizy bilansu z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jeziorna — jednostki

samorządu terytorialnego, który przedstawia na dzień kończący 2023 rok sytuację majątkową i

finansową gminy według zestawienia rzeczywistego stanu majątku (aktywów) i źródeł jego

finansowania (pasywów).

14) Łączny bilans jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego za rok 2023 po

stronie

aktywów i pasywów wykazuje kwotę 1 027 449 756,42 zł,

15) Łączny rachunek zysków i strat wykazuje zysk netto w kwocie 22577687,80 zł.

16) Komisja Rewizyjna stwierdza, iż Po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego przedłożonego

przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023 rok oraz po dokonaniu analizy i oceny



zawartych danych w poszczegó[nych pozycjach sprawozdawczych, nic wnosi uwag do
zaprezentowanego sprawozdania.

17) Komisja Rewizyjna zapoznała się z Uchwałą Nr 3.e./28212024 Składu Orzekającego Regionałnej

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 23 kwietnia 2024 r. w sprawie wydania opinii o
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Konstancin-Jęziorna za rok 2023— opinia pozytywna

Mając powyższe na uwadze Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywną opinię o realizacji budżetu
Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023 roki postanawia wystąpić z wnioskiem do Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna O udzieenie absoLutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023

rok.
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Komisja Rewizyjna w składzie:

Przewodniczący: Piotr WasiLewski

Członek: Patrycja Stańczyk

Członek: Katarzyna Jacyna

Członek: Bogusław Komosa

Członek: Marek Skowroński
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Konstancin-Jeziorna, 28 maja 2024





WNIOSEK KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIEJSKIEJ KONSTANCIN —JEZIORNA

Z dnia 28 maja 2024 roku

O udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za rok 2023

Komisja rewizyjna w składzie:

1.Piotr Wasilewski

2.Patrycja Stańczyk

3. Katarzyna Jacyna

4.Bogusław Komosa

5. Marek Skowroński

Dzialając na podstawie art.lSa ust.3 ustawy z 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym
Dz.U.2024.609 tj.) oraz art.270 ust.2 i 3 ustawy z 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych

(Dz.U.2023.0.1270 tj.) Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu Gminy za rok 2023
oraz wnosi do Rady o udzielenie Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna absolutorium za 2023 rok.

UZASADNIENIE

Analiza sprawozdania finansowego za rok 2023, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok
2023, bilansów, rachunku zysków i strat jednostki, zapoznaniu się z informacją o stanie mienia
komunalnego, opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok
2023. Komisja Rewizyjna pozytywnie oceniła wykonanie budżetu gminy za rok 2023.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego wniosku.

Wobec powyższego Komisja wnioskuje o udzielenie Burmistrzowi Gminy Konstancin Jeziorna
absolutorium za rok 2023 głosując

- za wnioskiem o udzielenie absolutorium —

- przeciw wnioskowi o udzielenie absolutorium
—

-wstrzymało się
—

(„)
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SKLAtflJCRZEKA ąGOKEGIbNALNEJ IZBY OBRACHUNKOWEJ
-

—iv-WARSZAWIE
z dnia 23 kwietnia 2024 r.

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok

Na podstawie art. L 3 pkt 5 oraz art. 19 ust. 2 ustawy z dnia? października 1992 r. o regionalnych
izbach obrachunkowych (Dz.U. z 2023 r. poz. 1325) w związku z art. 267 -271 ustawy z dnia
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1270 ze zm.) Skład
Orzekający Regionalncj Izby Obrachunkowej w Warszawie w osobach:

Przewodniczący: Ireneusz KOŁAKOWSKI
Członkowie: Krzysztof POLENS

Artur CYBULSKI

uchwała, co następuje:

*1

Wydaje opinię pozytywną o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok.

*2

Uchwała została podjętajednogłośnie i wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Warszawie w terminie 14 dni od diiia jej doręczenia.

UZASADNIENIE

Skład Orzekający przyjął kryteria, które stanowią podstawę wydania opinii pozytywnej w
zakresie przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu gminy tj.

— zachowanie równowagi budżetowej (dochodów i wydatków oraz przychodów i
rozchodów), w tym niezaistnienie;
a) przekroczenia planowanych wydatków,
b) nieuzasadnionych znacznych rozbieżności pomiędzy wykonaniem wydatków a

wykonaniem dochodów (przychodów),
c) nieuzasadnionego niewykonania planu dochodów lub zbyt dużego przekroczenia tego

planu,
d) rozbieżności między zaangażowaniem a planem;
e) niezachowania relacji z art. 242 ust.2 ustawy o finansach publicznych w zakresie

wykonania budżetu bieżącego;
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o przekroczenia określonych przez organ stanowiący Limitów i upoważnień do zaciągania

zobowiązań,
brak nieprawidłowości formalnych i prawnych, w tym;

a) niezgodności rachunkowej kwot wykazanych w sprawozdaniach po stronie planu i

wykonania,
b) niezgodności planu wskazanego w sprawozdaniach z uchwałami budżetowymi i

uchwałami zmieniającymi budżet,

c) niezgodności danych dotyczących subwencji na 2023 rok według stanu na dzień 31

grudnia 2023 r. pomiędzy wykazem Ministerstwa Finansów a sprawozdaniem z

dochodów budżetowych,

d) rażącego nieprzestrzegania klasyfikacji budżetowej określonej Rozporządzeniem

Ministra Finansów,
e) związanych z realizacją planu dochodów rachunku dochodów jednostek oświatowych

oraz wydatków nim finansowanych,

O związanych z realizacją planu przychodów i kosztów samorządowych zakładów

budżetowych,
g) związanych z wykazaniem informacji, o których mowa w art. 6r ust. 2e ustawy z dnia

13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach,

h) nieterminowego przekazywania uchwał do Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Skład Orzekający dokonał analizy i oceny sprawozdania wraz z objaśnieniami, biorąc pod

uwagę ponadto informacje wynikające ze sprawozdań budżetowych (Rb) i oraz dane

wynikające z informacji o stanie mienia Gminy.

W świetle powyższych kryteriów i przyjętego zakresu badania analiza sprawozdania z

wykonania budżetu za 2023 rok wykazała, co następuje:

1. Zawartość i szczegółowość sprawozdania spełnia wymogi zawarte w art. 267 ust. 1 pkt

1 i art. 269 ustawy o finansach publicznych. Zachowana została przy tym korelacja

danych zawartych w sprawozdaniu z wykonania budżetu oraz z informacją o stanie

mienia.
2. Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał

realizację dochodów w wysokości 201.306.204 zł. Dochody Gminy zrealizowano w

kwocie 198.719.247,83 zł, co stanowi 98,71 % planu.

a) dochody bieżące zrealizowane zostały w kwocie 181.908.104,11 zł, co stanowi

101,29 %planu;
b) dochody majątkowe zrealizowane zostały w kwocie 16.811.143,72 zł, co stanowi

77,39% planu.
3. W zakresie planowanej kwoty długui stwierdzono, że zachowana została relacja

określona w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Spełnione zostały bowiem

ustawowe wymogi dotyczące maksymalnego wskaźnika spłaty zadłużenia, tj. kwota z

lewej strony wzoru wskaźnika jest mniejsza od kwoty wynikającej z prawej strony.

4. Wydano decyzje przez organ podatkowy na podstawie ustawy — Ordynacja podatkowa

oraz dokonano zwolnień, ulg, rozłożeń na raty, odroczeń, umorzeń, obniżenia górnych

stawek podatków w kwocie 7.679.511,59 zl.

5. Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał

realizację wydatków w wysokości 227.125.006 zł. Wydatki ogółem zrealizowano w

kwocie 220.676.693,65 zł, co stanowi 97,16 % planu, z tego;

a) wydatki bieżące zrealizowane zostały w kwocie 170.743.649 zł, co stanowi

96,48 % planu;



b) wydatki majątkowe zrealizowane zostały w kwocie 49.933.044,65 zł, co stanowi99,57 % planu.
6. Wynik budżetu za rok 2023 zamknął się deficytem w kwocie 21.957.445,82 zł, naplanowany deficyt w kwocie 25.818.802 zł.
7. Uchwała budżetowa określała plan dochod6w i wydatków rachunków dochodówjednostek budżctowych utworzonych przy placówkach oświatowych. W sprawozdaniuRb-34S nie stwierdzono przekroczenia wydatk6w na koniec okresu sprawozdawczego.8. Spełniony został wymóg określony w art. 6r ust. 2e ustawy z dnia 13 września 1996 r.o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2024 r. poz. 399) tj. wsprawozdaniu zawarto informację o wysokości zrealizowanych dochod6w z tytułuopłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatków poniesionych nafunkcjonowanie systemu gospodarowania odpadami komunalnymi zwyszczególnieniem kosztów wymienionych w art. 6 r ust. 2 - 2c wlw ustawy.9. Zachowane zostały wymogi okrcslone w art. 242 ust. 2 ustawy o finansach publicznych,gdyż wykonane wydatki bieżące nie są wyższe niż wykonane dochody bieżące.10. W sprawozdaniach nie stwierdzono przekroczenia wydatków budżetowych na koniecokresu sprawozdawczego.

11. Sprawozdania złożono w terminie.

W sprawozdaniu Rb 288 wykazane zostały zobowiązania niewymagalne w wysokości5.381.584,97 które łącznie z wykonanymi wydatkami przekraczają plan wydatków.Zobowiązania w kwocie 4.583.780,26 zł wynikają z tytułu wynagrodzeń i uposażeń orazobligatoryjnych wpłat płatnika (składki ZUS, dodatkowe wynagrodzenia roczne). W stosunkudo zobowiązań z powyższych tytuł6w należy stwierdzić, że wynikają one z mocy prawa.Zobowiązania w wysokości 797.804,7 1 zł (dz. 750, 754, 900, 926) dotyczą dostaw towarów”usług. Zobowiązania te zostały zaciągnięte zgodnie z upoważnieniem Rady Miejskiej
udzielonym Burmistrzowi w zakresie zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja
jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i termin zapłaty uplywa w rokunastępnym.

Biorąc powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowił jak w sentencji.

Przewodniczący Składu Orzekającego
Ireneusz Kołakowski

Otrzymują:

1) Burmistrz Gminy Konstancin - Jeziorna
2) a/a
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Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej

A w Warszawie
z dnia? czerwca 2024 r.

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma w sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna za 2023 rok.

Na podstawie art. 13 pkt 8 i art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 r. O regionalnych izbach

obrachunkowych (Dz.1J. z 2023 r. poz. 1325) oraz art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz.609), Skład Orzekający Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Warszawie:

Przewodnicząca - Karolina Aszkiełowicz

Członkowie - Agnieszka Szewc
- Agata Pączkowska

uchwala, co następuje:

51.

Pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Koristancin-Jeziorna za 2023 rok.

2.

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie

w terminie 14 dni od dnia jej doręczenia.

Uzasadnienie

W dniu 29 maja 2024 roku wpłynął do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Wniosek Komisji

Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy

Konstancin-Jeziorna za rok 2023.
Z przedłożonych dokumentów wynika, iż Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 28 maja 2024 r.,

wypełniając wymogi ustawowe, po zapoznaniu się z:

— sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z opinią Regionalnej Izby

Obrachunkowej w Warszawie o tym sprawozdaniu,

— sprawozdaniem finansowym za 2023 rok,

— informacją o stanie mienia Gminy,
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu Gminy i wystąpiła do Rady z wnioskiem o udzielenie

Burmistrzowi Gminy Konstancin-Jeziorna absolutorium za 2023 rok.

Powyższy wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym, w którym brało udział 5 członków Komisji (przy

5 osobowym składzie Komisji), Wynik głosowania był następujący: 3 głosy za, 2 głosy •przeciW,

0 głosów wstrzymujących się.

W tym stanie rzeczy Skład Orzekający stwierdził, iż wniosek Komisji Rewizyjnej ma swoje uzasadnienie

w przedstawionej przez Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie opinii

o wykonaniu budżetu Gminy za 2023 rok oraz spełnia wymogi wynikające z obowiązujących przepisów

prawa.

Elokironicznio podpśany pFzoz:

Karolina Aszki,lowitz; HoglonaJna Izba Obmchunkowa w Warsiawii

dnia 7 czwca 2024 r.




